
  
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
  

 

 
 
 

 
 

Ας κάνω τώρα εξάσκηση… 
 

 
1. Κυκλώνω µε κόκκινο χρώµα όλα τα σύµφωνα στις παρακάτω λέξεις. 

 
  κ α π έ λ ο    π ό ρ τ α     κ α ρ έ κ λ α        φ ά κ ε λ ο ς 

  ζ ώ ν η       χ ε λ ώ ν α    κ α ρ ά β ι         β ά τ ρ α χ ο ς 
 
 

2. Κυκλώνω µε πράσινο χρώµα όλα τα δίψηφα σύµφωνα. 
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Δίψηφα σύµφωνα είναι τα: 
 

µπ , ντ , γκ , γγ , τσ, τζ 
 

Λέγονται δίψηφα γιατί 
έχουν δύο γραµµατάκια 
αλλά ακούγονται σαν ένα. 
 

µπαµπάς   ντουλάπα 
 
τσαγκάρης  µελιτζάνα 
 
φεγγάρι   γκρίζος 
 
τζατζίκι   καµπάνα 
 
οι κόµπ__  ο παίχτ__ς 
 

Φωνήεντα είναι  τα γραµµατάκια που φωνάζουν 
δυνατά και είναι επτά: 

 

α, ε, ο, ω, ι, η, υ 
 

Σύµφωνα είναι τα γραµµατάκια που δεν φωνάζουν 
καθόλου και είναι όλα τα υπόλοιπα γράµµατα της 

αλφαβήτας. 
 

β, γ, δ, ζ, θ, κ, λ, µ, ν, ξ, π, ρ, σ, τ, φ, χ, ψ 
 

 

Όνοµα: 

 



3. Κυκλώνω µε κίτρινο χρώµα όλα τα φωνήεντα στις παρακάτω λέξεις. 
 

  τ η λ ε ό ρ α σ η      κ α ν ε λ ό ν ι α       υ π ο λ ο γ ι σ τ ή ς 

  κ α ν α π έ ς       α σ τ έ ρ ι  χ τ υ π ά ω      µ α ρ γ α ρ ί τ α 
 
 

4. Κυκλώνω µε µπλε χρώµα όλα τα δίψηφα φωνήεντα. 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 

5. Κυκλώνω µε κόκκινο τα αυ και µε πράσινο τα ευ. 
 

 
 
 
 

α υ γ ό ,   ε ύ κ ο λ ο ς ,   α λ ε ύ ρ ι ,  κ α υ σ α έ ρ ι α ,   χ ο ρ ε ύ ω 

α π ό γ ε υ µ α ,   δ ο υ λ ε ύ ω ,  κ α υ τ ό  ς ,  π α ύ  λ α ,   ζ ε υ γ ά ρ ι  

 

6. Βάζω τόνο στις παρακάτω λέξεις. 
 

πευκο            καυσωνας       σαυρα       φευγω       

 µαγειρευω        τραυµα παιζω       τουλι 

τοιχος    γραφειο        κλαδευω         σηµαια 
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Δίψηφα φωνήεντα είναι τα: 
 

 

αι , ει , οι , ου 
 

Λέγονται δίψηφα γιατί 
έχουν δύο γραµµατάκια 
αλλά ακούγονται σαν ένα. 
Ο τόνος πηγαίνει πάντα στο 
δεύτερο γράµµα 
 

ηφαίστειο  ειρήνη  
 
παιδιά   αιώρα 
 
λαγοί   βουνό 
 
ουρανός   κεραυνοί 
 
οικογένεια  τραγουδάει 
 

Τα αυ και ευ λέγονται συνδυασµοί. 
Ο τόνος πηγαίνει πάντα στο δεύτερο γράµµα. 

 


